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Beste leden van de raad, 
  
Tijdens de informatieronde over het woonlastenfonds is de vraag gesteld of wij specifiek 
zicht hebben op het niet-gebruik van huurtoeslag in Zwolle. Landelijk onderzoek toont 
aan dat het niet-gebruik van huurtoeslag 17% is.  
Tijdens het debat heb ik toegezegd dat wij zullen bekijken of hierover Zwolse cijfers 
beschikbaar zijn.  
  
Het blijkt dat er helaas geen specifiek Zwolse cijfers zijn. De corporaties kennen de 
inkomensgegevens van hun huurders niet, en zij weten ook niet wie er op dit moment 
huurtoeslag ontvangt. De huurtoeslag loopt rechtstreeks tussen de belastingdienst en 
de huurder.  
Ook binnen de gemeente hebben wij geen inkomensgegevens van alle huurders in 
Zwolle. We weten wie er een uitkering heeft van Sociale Zaken, vrijwel altijd is er dan 
ook recht op huurtoeslag. Maar mensen moeten deze huurtoeslag zelf aanvragen bij de 
belastingdienst.  
  
Niet-gebruik van voorzieningen is een bekend probleem. Het systeem in Nederland is 
niet eenvoudig. Om het inkomen op peil te houden, moten mensen van diverse 
voorzieningen gebruik maken: huurtoeslag, zorgtoeslag, kindgebonden budget, 
gemeentelijk armoede beleid. Dat vergt acties van een groep die daar niet altijd 
aandacht of capaciteit voor heeft.  
  
We zetten daarom samen met de corporaties volop in op voorlichting. Bij het 
aanvaarding van een woning bij de corporatie wordt er actief op gewezen dat 
huurtoeslag mogelijk is. Tijdens klantgesprekken met Sociale Zaken wordt het gebruik 
van de diverse inkomensvoorzieningen ook steeds besproken. En binnen de diverse 
projecten: Op Orde, Thuisadministratie, formulierenbrigade etc wordt gelet op gebruik 
van regelingen.  
  
Met vriendelijke groeten,  
 
 
Nelleke Vedelaar 


